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В статье на основе примеров правоприменительной практики рассмотрения диффама-
ционных (репутационных) споров обосновывается вывод о необходимости установления 
критериев (признаков), позволяющих идентифицировать инициатора такого спора в случае 
применения в оспариваемом им фрагменте речевой коммуникации лингвистического приема 
«неполная номинация референта», с точки зрения их достаточности для обоснования выво-
да о том, что за защитой нарушенного права в суд обратился надлежащий истец (заявитель).
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The article, based on examples of law enforcement practice of considering defamation (reputation) 

disputes, substantiates the conclusion that it is necessary to establish criteria (signs) that allow identifying 
the initiator of such a dispute, if the fragment of speech communication disputed by him uses the linguistic 
method of ‘incomplete nomination of the referent’, with in terms of their sufficiency to substantiate the 
conclusion that a proper plaintiff (applicant) applied to the court for protection of the violated right.
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